

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香港足球總會有限公司

2019 亞洲盃外圍賽最後一圈 香港對朝鮮 (2017 年 6 月 13 日) – 門票索取 AFC Asian Cup UAE 2019 Qualifiers Final - Hong Kong VS DPR Korea Application for Tickets

申請表 Application Form

Please fill in the form and return to our organization by fax (+852 2768-8825) or by email (media@hkfa.com) on or before 7 June, 2017.
請於 2017 年 6 月 7 日或之前填妥隨函附上之表格，傳真 (+852 2768 8825) 或電郵 (media@hkfa.com) 至本會。

比賽日期 Date	開賽時間 Kick-off Time	賽事 Match	地點 Ticket Price
6 月 13 日 (星期二) 13 June (Tue)	晚上 8 時 8:00 pm	2019 亞洲盃外圍賽最後一圈(B 組) 香港 對 朝鮮 AFC Asian Cup UAE 2019 Qualifiers Final (Group B) Hong Kong vs DPR Korea	香港大球場 Hong Kong Stadium

Organization

機構名稱： (中文 Chinese) _____

(英文 English) _____

Nature of organization:

機構性質： _____ Service target: 服務對象： _____

Phone No.

聯絡電話： _____ Fax No. 傳真號碼： _____

e-mail add.

電郵地址： _____ Website 網址： _____

Address

聯絡地址： _____

請準確填寫以上資料，本會將以傳真及電郵為主要聯絡工具。

Please fill in the above information correctly. HKFA will use fax and e-mail as the primary contact tools.

No. of tickets requested

所需門票數量： _____ (每機構最多 50 張，如有需要更多請註明原因)
(Max 50 free tickets per organization, unless specified with reasons)

請簡介貴機構將如何分配免費門票予受惠對象 How you plan to distribute the tickets to the beneficiaries

Please attach soft copy of the registration document of your organization for verification use.

請隨申請表附上 貴機構之註冊文件供本會作核實之用。

Please study and agree the terms and conditions next page.

請細閱並同意下頁之條款及細則。

負責人簽署： _____

Applicant's Signature

(機構蓋印 Official Chop)

負責人姓名： _____ 申請日期 Application Date : _____

Applicant's Name

2019 亞洲盃外圍賽最後一圈 香港對朝鮮 - 門票索取 - 條款及細則

AFC Asian Cup UAE 2019 Qualifiers Final - Hong Kong VS DPR Korea - Application for Tickets – Terms and Conditions

- 成功申請之機構將獲本會通知，並安排機構在指定時間到本會辦事處領取門票。
 - 門票索取申請為先到先得，以本會收到申請文件之時序為準，送完即止。
 - 本會將不會負責為申請機構分派門票予受惠對象及其他相關安排。
 - 凡進場人士均需遵守大球場所訂立之守則。
 - 本會有權將節目、座位編排及座位數目更改。
 - 本會不保證獲分配之門票所坐之位置屬於球場有蓋範圍，以及視線沒有受到阻擋。
 - 如有遺失球票，恕不補發。
 - 未經主辦機構同意，門票不可轉讓及出售，門票亦不可用作任何推廣活動之用途。
 - 其他細則請參閱印於門票後之條款及細則。
-
- HKFA will notify successful applicants about the result and arrangement of ticket redemption at HKFA office at designated time.
 - The giveaway of tickets is on first-come-first-served basis subject to the sequence of application received by the HKFA.
 - HKFA shall not be responsible for the distribution of tickets to the beneficiaries and other relevant arrangement of the organizations.
 - Ticket holders shall comply with the Rules and Regulations of the Hong Kong Stadium.
 - HKFA reserves the rights to vary programme, seating arrangements & audience capacity.
 - HKFA does not guarantee that those to whom the ticket(s) are issued will have an uninterrupted &/or uninhibited view for the match from the seat(s) provided, or the seat(s) will be allocated under cover.
 - Lost ticket will not be re-issued.
 - Tickets are non-transferable and non-resalable, and may not be used for any promotional purposes without the consent of the event organizer.
 - Please refer to other ticket regulations printed on the back of the ticket.